AK-1510/1560

单/双针平缝综合送布水平大旋梭缝纫机

SINGLE/DOUBLE-NEEDLE COMPPOUND-FEED LOCKSTIECH SEWING MACHING

发主要特点 MAIN FEATURES

- ·本机具备多种改良特点,如易于观察的机针周围,在机臂前面配置了底线卷线装置,大型手轮(φ160)等,增加了操作性能。
- ·膝动压脚提升机构内置于机床内,减轻了膝动提升器的压力,而且 更易于安装。
- ·压脚和上送布脚的上下行程(交互上下量)可对应多层布料的厚度,可调节至最大6.5mm。
- ·由于采用了水平2倍旋梭,减少了底线的更换频率,增进了工作效率。
- ·如果万一针线卷入咬紧了旋梭,安全装置即自动启动,以防止旋梭破损。而且,清除故障之后只需按动还原按钮,就可立即恢复到正常作业状态。
- The stitch length can be adjusted easily through feeding adjusting pen, the visible needle posit, bobbin mechanesim set before machine bed, big wheel and so on which enhance the operating quality.
- The knee—lifter is set inside machine, which available the pressure and improve instant capacity. The machine bed is open, easy to adust operation.
- The presser foot and the alternating vertical movement is suitable for many layers of thick material. It can be adjust to 6.5mm.
- Reduce the frequency of changing bottom the thread, improve the efficiency depend on horizontal–axis, twice–rotary hook.
- When the needle roll into the closeness hook, the safety will auto start—up to protect hook. It immediately continue to work by press the "revert" button.
- ·新型的箱型送布无论缝制素材的厚度如何变化,均可实现准确送布及缝制。由于送布齿的上升量小,从而避免了布料缩皱及减低了声音及振动
- ·由于采用橢圆型送布,机针晃动少,从而减少了孔眼堵塞的现象。
- ·Bm1560为2针标准型,装备了最适宜厚料缝制的基本性能。由于采用自动加油机构,保养性进一步提高。通过附属油盘和双重过滤器,可防止尘垢混入机油。缝迹长度可通过针步调节盘简单地进行设定。机臂上面为全开型机顶。无需放倒缝纫机即可进行调整作业。
- Outstanding feeding quality thanks to the newly-designed Box-shaped feeding machanism. Moreover, it can do well feeding even if the material thickness is changed. Avoiding pucker and reduce noise and shake should thanks to the small amount heighten of the feeding gear.
- · Using oval—shaped feed, in order to make light shake and avoding the stitch gathering.
- Bm1560 machine adopts easy—unloaded cover under machine bed, so that the thread can be changed easily. The stitch length can be adjuated easily through feeding adjusting disc, the visible needle posit, bobbin mechine set before machine bed, big wheel and so on which enhance the operating quality. The machine bed is open, easy to adjust operation.





- · 缝迹的长度可通过送布调节盘简单地进行设定。
- ·由于采用新型的送布轨迹和综合送布,因此,紧线好,送布力强,不堵塞,缝制针步准确、均一。
- ·缝迹长度最大可达9mm,对应的用途范围更广泛。
- ・压脚提升量至16mm,更便用于作业者处理布料,进行缝制。
- The machine adopts easy—unloaded cover under machine bed.so that the thread can be changed easily.
- According use the new style feed track and the unsion feed, it is perfect tension, smooth feed, consistent stitch.
- · Max, stitch length of 9mm, for wider applications
- Max.alternating vertical movement; 16mm, It is more easily operation feeding

机头重量	最高缝速	针杆行程	最大进针量	压脚提升高度	交替上下量
Weight of The Machine	Max. Sewing Speed	Needle Bar Stroke	Max.Stitch Length	Presser foot lift	Alternating Vertical Movement
43kg	2500spm	36mm	9mm	手动(By hand)9mm 膝动(By Knee)16mm	2.5-6.5mm
机 针	使用针	挑线杆	加油方式	机床面宽度	机床尺寸
Needle System	Thread	Thread Take-up	Lubrication	The Wide or Machine Tool	The Size or Machine Tool
135*14 Nm160(Nm125-Nm180)	#30-#5	滑动挑线杆 SildeTypeThreadTake-up	自动加油 AutoLubrication	255mm	517mm*178mm